

Hymn

Nothing But The Blood
Piano Sheet Music / Guitar Sheet Music

聖歌

惟靠主耶穌的寶血
鋼琴樂譜 / 簡譜 / 吉他樂譜



風火網頁 Webpage: <https://www.feng-huo.ch/>

Date: November 24, 2023



Nothing but the Blood

Christ died for us, much more then,
being now justified by His blood, we shall be saved.

Robert Lowry

PLAINFIELD
Robert Lowry

— Romans 5:8, 9

1 我 罪 怎 能 得 洗 淨 ? 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 ;
2 我 的 刑 罰 怎 得 除 去 ? 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 ;
3 我 無 功 勞 補 罪 過 — 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 ;
4 靠 主 寶 血 享 平 安 — 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 ;

1 What can wash a - way my sin? Noth-ing but the blood of Je - sus;
2 For my par - don this I see— Noth-ing but the blood of Je - sus;
3 Noth-ing can for sin a - tone— Noth-ing but the blood of Je - sus;
4 This is all my hope and peace— Noth-ing but the blood of Je - sus;

1 我 心 怎 能 得 完 全 ? 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 。
2 得 救 是 否 靠 得 住 ? 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 。
3 一 生 言 語 都 有 錯 — 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 。
4 洗 去 困 苦 並 愁 煩 — 惟 靠 主 耶 穌 的 寶 血 。

1 What can make me whole a - gain? Noth-ing but the blood of Je - sus.
2 For my cleans-ing this my plea— Noth-ing but the blood of Je - sus.
3 Naught of good that I have done— Noth-ing but the blood of Je - sus.
4 This is all my right-eous-ness— Noth-ing but the blood of Je - sus.

主 寶 血 當 頌 揚 , 洗 我 罪 免 死 亡 ;
O! pre - cious is the flow That makes me white as snow;

此 活 泉 世 無 雙 , 惟 有 主 耶 穌 的 寶 血 。
No oth - er fount I know, Noth-ing but the blood of Je - sus.

12

惟靠主耶稣宝血

1=G 4/4

1 1 1 2 | 3 5 3 - | 1 1 1 2 3 3 | 2 - 1 - | 1 1 1 2 |
 1.何能使我脱罪担，只有主耶稣之宝血。何能使我
 2.耶稣宝血有功效，能 使我的罪除掉。耶稣宝血

3 5 3 - | 1 1 1 2 3 3 | 2 - 1 - | 5 - 3 2 | 3 5 3 - |
 1.得平安，只有主耶稣之宝血。主在十架流血，
 2.有功效，能 使我与神和好。全靠耶稣宝血，

2 - 2 1 | 2 2 3 5 | 5 - 3 2 | 3 5 3 - | 1 1 1 2 3 3 | 2 - 1 - ||
 1.洗我罪恶清洁，使我白超乎雪，惟赖主耶稣之宝血。
 2.全靠耶稣宝血，全靠耶稣宝血，使我白超乎雪。

唯有主耶稣的宝血

G

4/4

简谱

歌词

和弦

吉他

贝斯

钢琴

Tips: 本歌谱为图片谱, 长按或点击图片可以保存至本地

G=1

4/4

655 唯有主耶稣的宝血

G2
1·1 1 2 1 | 3 5 3 3- | 1 1 1 2 3 3 | 2·1 1- | 1·1 1 2 1 |

如何使我, 脱罪 恶? 唯有主耶稣的宝 血; 如何使我,
如何使我, 脱罪 恶? 唯有主耶稣的宝 血; 如何使我,

3 5 3 3- | 1 1 1 2 3 3 | 2·1 1- | 5-3 2 | 3 5 3 3- | 2-

得平 安? 唯有主耶稣的宝 血. 主在十架流 血, 洗
近真 神? 唯有主耶稣的宝 血.

2 1 | 2 2 3 5 | 5-3 2 | 3 5 3 3- | 1 1 1 2 3 3 | 2·1 1- ||

我罪恶清洁; 使我洁白如 雪, 唯有主耶稣的宝 血

1 = G $\frac{4}{4}$

- 1 1 1 2 | 3 5 3 - | 1 1 1 2 3 3 | 2 - 1 - |
1. 如何能洗我罪愆? 惟靠主耶稣的宝血;
2. 如何能使我洁净? 惟靠主耶稣的宝血;
3. 赎罪方法无处求, 惟靠主耶稣的宝血;
4. 平安盼望何处觅? 惟靠主耶稣的宝血;
5. 如何胜过诸试探? 惟靠主耶稣的宝血;
6. 荣耀荣耀我歌唱, 惟靠主耶稣的宝血;

- 1 1 1 2 | 3 5 3 - | 1 1 1 2 3 3 | 2 - 1 - |
1. 如何能使我完全? 惟靠主耶稣的宝血。
2. 如何领受赦罪恩? 惟靠主耶稣的宝血。
3. 自己功劳莫能救, 惟靠主耶稣的宝血。
4. 罪人如何能称义, 惟靠主耶稣的宝血。
5. 如何回归我天乡? 惟靠主耶稣的宝血。
6. 一生一世永颂赞, 惟靠主耶稣的宝血。

(副歌)

5 - 3 2 | 3 5 3 - | 2 - 2 1 | 2 2 $\overset{\frown}{3 5}$ |

宝 血 活 泉 奇 妙! 使 我 洁 白 如 雪;

5 - 3 2 | 3 5 3 - | 1 1 1 2 3 3 | 2 - 1 - ||

别 泉 无 此 功 效, 惟 靠 主 耶 稣 的 宝 血!

Nothing but the Blood

1. What can wash a - way my sin? Noth-ing but the blood of Je - sus;
2. For my par-don this I see, Noth-ing but the blood of Je - sus;
3. Noth-ing can for sin a - tone, Noth-ing but the blood of Je - sus;
4. This is all my hope and peace, Noth-ing but the blood of Je - sus;

The first system of music features a treble and bass staff in 4/4 time with a key signature of one flat. The melody is simple and hymn-like, with lyrics for four different verses.

What can make me whole a - gain? Noth-ing but the blood of Je - sus.
For my cleans-ing, this my plea, Noth-ing but the blood of Je - sus.
Naught of good that I have done, Noth-ing but the blood of Je - sus.
This is all my right-eous-ness, Noth-ing but the blood of Je - sus.

The second system continues the melody with lyrics that describe the need for cleansing and the source of righteousness.

Oh! pre-cious is the flow That makes me white as snow;

The third system features a more expressive melody with a slight rise in pitch, accompanied by the lyrics 'Oh! precious is the flow That makes me white as snow;'.

No oth - er fount I know, Noth-ing but the blood of Je - sus.

The fourth system concludes the piece with a final, steady melody and the lyrics 'No oth - er fount I know, Noth-ing but the blood of Je - sus.'

262 NOTHING BUT THE BLOOD OF JESUS

*...without the shedding of blood there is no forgiveness of sins.
Hebrews 9:22*

1. What can wash a - way my sin? Noth-ing but the blood of Je - sus;
 2. For my par-don this I see— Noth-ing but the blood of Je - sus;
 3. Noth-ing can for sin a - tone— Noth-ing but the blood of Je - sus;
 4. This is all my hope and peace— Noth-ing but the blood of Je - sus;

What can make me whole a - gain? Noth-ing but the blood of Je - sus.
 For my cleans-ing, this my plea— Noth-ing but the blood of Je - sus.
 Naught of good that I have done— Noth-ing but the blood of Je - sus.
 This is all my right-eous-ness— Noth-ing but the blood of Je - sus.

Oh! pre-cious is the flow That makes me white as snow;

No oth-er fount I know, Noth-ing but the blood of Je - sus.

Text: Robert Lowry, 1826-1899

Tune: PLAINFIELD, 7 8 7 8 with refrain; Robert Lowry, 1826-1899; arr. by Nolan Williams, Jr., b.1969. © 2000. GIA Publications, Inc.

Nothing but the blood - Nothing but the Blood
Trinity Hymnal No.:677 from www.traditionalmusic.co.uk

What can wash away my sin?
Nothing but the blood of Jesus;
What can make me whole again?
Nothing but the blood of Jesus.

O precious is the flow
That makes me white as snow;
No other fount I know,
Nothing but the blood of Jesus.

For my cleansing this I see-
Nothing but the blood of Jesus;
For my pardon this my plea-
Nothing but the blood of Jesus.

Nothing can for sin atone-
Nothing but the blood of Jesus;
Naught of good that I have done-
Nothing but the blood of Jesus.

This is all my hope and peace-
Nothing but the blood of Jesus;
This is all my righteousness-
Nothing but the blood of Jesus.

Now by this I'll overcome-
Nothing but the blood of Jesus;
Now by this I'll reach my home-
Nothing but the blood of Jesus.